
Z á p i s    z    v a l n é    h r o m a d y 
 

 

Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví, 
 

 

konané dne 20.12.2024. 
 

 

Přítomni, nepřítomni a omluveni:  dle presenční listiny, která je  

přílohou tohoto zápisu.  

 

Valnou hromadu Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví 

zahájil v 16.10 hodin pan Petr Barták, přivítal všechny přítomné zástupce Svazku obcí a hosty. 

Prohlásil, že valná hromada byla řádně svolána a že je přítomno 18 zástupců obcí, což je 

nadpoloviční většina všech členů Svazku obcí.  
 
 

 

1) Pan Petr Barták předložil valné hromadě ke schválení návrh na zvolení zapisovatelem 

paní Helenu Buriánkovou a ověřovatele zápisu z valné hromady Svazku obcí mikroregionu 

Uhlířskojanovicka a středního Posázaví, konané dne 20.12.2024, pana Ing. Zbyška Šaňka a paní 

Mgr. Soňu Křenovou.  

 

K přednesenému návrhu nebyly vzneseny připomínky, proto dává pan Barták hlasovat o tomto 

návrhu usnesení: 
 

Valná hromada volí zapisovatele paní Helenu Buriánkovou a ověřovatele zápisu z valné 

hromady Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví pana Ing. Zbyška 

Šaňka a paní Mgr. Soňu Křenovou.  

 

Hlasování přítomno 18 zástupců obcí, pro 18, proti 0, zdrž. 0 členů Svazku obcí.  

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

2) Pan Petr Barták navrhl, aby valná hromada dále probíhala podle programu, který jí 

předložil ke schválení: 
 

 Schválení hlasování a možnost diskuse ke každému bodu projednání 

 Projednání zápisu z valné hromady Svazku obcí konané dne 6.6.2024 

 Schválení rozpočtového opatření č. 2, kterým se provádí změna rozpočtu Svazku obcí               

mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví na rok 2024 

 Schválení rozpočtu Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví na 

rok 2025 

 Schválení střednědobého rozpočtového výhledu Svazku obcí mikroregionu 

Uhlířskojanovicka a středního Posázaví na období 2026-2027 

 Vyhlášení inventur Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví  

k 31.12.2024 – jmenování komise 

 Projednání zprávy kontrolního výboru o provedené kontrole hospodaření s majetkem 

Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví v roce 2024 

 Projednání zprávy finančního výboru o provedené kontrole hospodaření s finančními 

prostředky Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví v roce 

2024 

 Projednání navýšení zálohy na zajištění IDP 

 Vznik společenství obcí 
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 Hosté  

 Ostatní  

 

K přednesenému programu nebyly podány žádné návrhy na jeho doplnění ani nebyly vzneseny 

připomínky, proto dává pan Barták hlasovat o tomto návrhu usnesení: 

 

Valná hromada schvaluje program valné hromady Svazku obcí mikroregionu Uhlířsko-

janovicka a středního Posázaví, konané dne 20.12.2024.   

 

Hlasování přítomno 18 zástupců obcí, pro 18, proti 0, zdrž. 0 členů Svazku obcí. 

Usnesení bylo schváleno. 

  

 

3) Pan Petr Barták předložil valné hromadě ke schválení návrh, že diskuse na valné 

hromadě Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví bude probíhat ke 

každému bodu ihned po jeho přednesení a hlasování bude veřejné - zvednutím ruky.   

 

K přednesenému návrhu nebyly vzneseny připomínky, proto dává pan Barták hlasovat o tomto 

návrhu usnesení: 

 

Valná hromada schvaluje, že diskuse na valné hromadě Svazku obcí mikroregionu 

Uhlířskojanovicka a středního Posázaví bude probíhat ke každému bodu ihned po jeho 

přednesení a hlasování bude veřejné - zvednutím ruky.   

 

Hlasování přítomno 18 zástupců obcí, pro 18, proti 0, zdrž. 0 členů Svazku obcí. 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

4)   Pan Petr Barták sdělil přítomným, že ověřovateli zápisu z  valné hromady Svazku obcí 

mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví, konané dne 6.6.2024, byly zvoleny paní 

Ing. Jana Semerádová a paní Miroslava Sýkorová, které svým podpisem stvrdily, že zápis 

souhlasí s průběhem jednání.  

 

Zápis z valné hromady Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví, 

konané dne 6.6.2024, byl vyložen k nahlédnutí na Městském úřadě v Uhlířských Janovicích                   

a nebyly proti němu podány námitky, proto je tímto schválen a usnesení k tomuto bodu zní: 

 

Valná hromada schvaluje zápis z valné hromady Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka                 

a středního Posázaví, konané dne 6.6.2024.   

 

 

V 16.30 hodin se na jednání valné hromady dostavila paní starostka obce Petrovice II. 

  
 

5) Pan Petr Barták seznámil valnou hromadu s rozpočtovým opatřením č. 2 změny rozpočtu 

Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví roku 2024, které jí předložila 

ke schválení účetní Svazku paní Jiránková a je přílohou tohoto zápisu. Příjmy jsou                     

2.145.000,- Kč, výdaje 2.185.910,- Kč a schodek ve výši 40.910,- Kč bude kryt rezervou 

z minulých let.  

 

K přednesenému návrhu nebyly vzneseny připomínky, proto dává pan Barták hlasovat o tomto 

návrhu usnesení: 
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Valná hromada schvaluje rozpočtové opatření č. 2 změny rozpočtu Svazku obcí mikroregionu 

Uhlířskojanovicka a středního Posázaví roku 2024 v příjmové části ve výši                     

2.145.000,- Kč a výdajové části 2.185.910,- Kč.  Schodek ve výši 40.910,- Kč bude kryt 

rezervou z minulých let.  

 

Hlasování přítomno 19 zástupců obcí, pro 19, proti 0, zdrž. 0 členů Svazku obcí.  

Usnesení bylo schváleno. 
 

 

6) Pan Petr Barták seznámil valnou hromadu s vyrovnaným rozpočtem Svazku obcí 

mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví na rok 2025 v příjmové části ve výši  

2.245.000,- Kč a výdajové části v částce 2.245.000,- Kč, který jí předložila ke schválení účetní 

Svazku paní Jiránková. Návrh rozpočtu Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka                        

a středního Posázaví na rok 2025 je vyvěšen na úřední desce Svazku obcí a členských obcí od 

3.12.2024.  

 

K přednesenému návrhu nebyly vzneseny připomínky, proto dává pan Barták hlasovat o tomto 

návrhu usnesení: 

 

Valná hromada schvaluje vyrovnaný rozpočet Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka                      

a středního Posázaví na rok 2025 v příjmové části ve výši 2.245.000,- Kč a výdajové části                     

v částce 2.245.000,- Kč.  
 

Hlasování přítomno 19 zástupců obcí, pro 19, proti 0, zdrž. 0 členů Svazku obcí.  

Usnesení bylo schváleno. 
 

 

7) Pan Petr Barták seznámil valnou hromadu se střednědobým výhledem rozpočtu Svazku 

obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví na období 2026 - 2027, který jí 

předložila ke schválení účetní Svazku paní Jiránková. V roce 2026 jsou rozpočtové příjmy 

2.770.000,- Kč a rozpočtové výdaje 2.770.000,- Kč, v roce 2027 jsou rozpočtové příjmy 

2.783.000,- Kč a rozpočtové výdaje 2.783.000,- Kč. Střednědobý výhled rozpočtu Svazku obcí 

mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví na období 2026 - 2027 je vyvěšen na 

úřední desce Svazku obcí a členských obcí od 3.12.2024.  

 

K přednesenému návrhu nebyly vzneseny připomínky, proto dává pan Barták hlasovat o tomto 

návrhu usnesení: 

 

Valná hromada schvaluje vyrovnaný střednědobý výhled rozpočtu Svazku obcí mikroregionu 

Uhlířskojanovicka a středního Posázaví na období 2026 – 2027. Pro rok 2026 jsou rozpočtové 

příjmy 2.770.000,- Kč a rozpočtové výdaje 2.770.000,- Kč, v roce 2027 jsou rozpočtové příjmy 

2.783.000,- Kč a rozpočtové výdaje 2.783.000,- Kč. 
 

Hlasování přítomno 19 zástupců obcí, pro 19, proti 0, zdrž. 0 členů Svazku obcí.  

Usnesení bylo schváleno. 
 

 

8) Pan Petr Barták předložil valné hromadě ke schválení návrh na jmenování inventarizační 

komise ve složení – předseda pan Nepraš, členové pan Barták, paní Semerádová a paní 

Jiránková a uložení komisi, aby provedla inventarizaci majetku Svazku obcí mikroregionu  

 

Uhlířskojanovicka a středního Posázaví k  31.12.2024 v souladu se schválenou směrnicí 

k inventarizaci majetku Svazku obcí.  
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K přednesenému návrhu nebyly vzneseny připomínky, proto dává pan Barták hlasovat o tomto 

návrhu usnesení: 

 

Valná hromada ukládá inventarizační komisi ve složení – předseda pan Miroslav Nepraš                      

a členové pan Petr Barták, paní Ing. Jana Semerádová a paní Naďa Jiránková, aby provedla 

inventarizaci majetku Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví                     

k 31.12.2024 v souladu se schválenou směrnicí k inventarizaci majetku Svazku obcí. 

 

Hlasování přítomno 19 zástupců obcí, pro 19, proti 0, zdrž. 0 členů Svazku obcí.  

Usnesení bylo schváleno. 
 

 

9) Pan Petr Barták seznámil valnou hromadu se zprávou kontrolního výboru o provedené 

kontrole plnění usnesení Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví                      

a dodržování právních předpisů ostatními výbory a představenstvem Svazku za rok 2024.  

 

Ke zprávě kontrolního výboru nebyly podány žádné námitky, a proto usnesení k tomuto bodu zní: 

 

Valná hromada bere na vědomí zprávu kontrolního výboru o provedené kontrole plnění 

usnesení Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví a dodržování 

právních předpisů ostatními výbory a představenstvem Svazku za rok 2024.  
 

 

10) Pan Miroslav Nepraš seznámil valnou hromadu se zprávou finančního výboru                              

o provedené kontrole hospodaření s majetkem a finančními prostředky Svazku obcí 

mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví za rok 2024.  

 

Ke zprávě finančního výboru nebyly podány žádné námitky, a proto usnesení k tomuto bodu zní: 

 

Valná hromada bere na vědomí zprávu finančního výboru o provedené kontrole hospodaření 

s majetkem a finančními prostředky Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního 

Posázaví za rok 2024.  
 

 

11) Pan Petr Barták předložil valné hromadě ke schválení návrh na navýšení zálohy na 

zajištění dopravní obslužnosti Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního 

Posázaví. Za rok 2024 činila záloha na dopravu 1.077.090,- Kč. Pro následující rok přišlo 

navýšení na částku 1.188.565,- Kč, což je navýšení o 111.475,- Kč.   

 

K přednesenému návrhu nebyly vzneseny připomínky, proto dává pan Barták hlasovat o tomto 

návrhu usnesení: 

 

Valná hromada souhlasí s navýšením zálohy na zajištění dopravní obslužnosti Svazku obcí 

mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví a pověřuje předsedu představenstva pana 

Petra Bartáka k podpisu dodatku ke Smlouvě o zajišťování a financování dopravní obslužnosti, 

uzavřené mezi Svazkem obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví se 

Středočeským krajem. 

 

Hlasování přítomno 19 zástupců obcí, pro 19, proti 0, zdrž. 0 členů Svazku obcí.  

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

Finanční příspěvky na spolufinancování závazku veřejné služby k zajištění dopravní obslužnosti 

Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví a na provoz Svazku obcí 
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v roce 2025 budou stanoveny podle počtu trvale žijících obyvatel obce k 1.1.2024, uvedených 

v příloze k vyhlášce č. 250/2024 Sb., o procentním podílu jednotlivých obcí na částech 

celostátního hrubého výnosu daně z přidané hodnoty a daní z příjmů, zveřejněné Ministerstvem 

financí ve Sbírce zákonů ČR.  
 

 Příspěvek na spolufinancování závazku veřejné služby k zajištění dopravní obslužnosti 

Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví je 170,- Kč za                      

1 obyvatele 
 

 Příspěvek na provoz Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví, 

 které jsou členy Místní akční skupiny Lípa pro venkov, je 2.000,- Kč a 10,- Kč za              

1 obyvatele 

 které nejsou členy Místní akční skupiny Lípa pro venkov, je 4,- Kč za 1 obyvatele 
 

 

12) Pan Petr Barták informoval přítomné zástupce obcí, že dne 19.12.2024 bylo založeno 

nové Společenství obcí Kutnohorska, ve kterém je 19 obcí a z toho je 6 obcí z mikroregionu 

Uhlířskojanovicka a středního Posázaví.   
 

Jako dočasný předseda, pověřený zápisem do rejstříku Středočeského kraje, je člen přípravného 

výboru - Mgr. Martin Hujer, starosta Města Zruč nad Sázavou. Sídlo společenství obcí je Zámek 

1, 285 22 Zruč nad Sázavou, IČO 22393692.  Na počátku roku 2025 se uskuteční VH 

společenství, na které proběhnou řádné volby do všech orgánů společenství, přijmutí dalších  

obcí za členy a schválení dalších kroků nezbytných pro jeho činnost. Vstupní poplatek byl členy 

přípravného výboru stanoven na 3.000,- Kč za členskou obec. V dalších letech bude členský 

příspěvek koncipován jako kombinace pevné paušální částky a poplatku na jednoho obyvatele. 

Jeho výše bude záležet na míře využití nabízených služeb a členské obce o něm budou 

rozhodovat 3/5 většinou, přičemž práva všech členských obcí budou rovná. 
 

 

13) Pan Mgr. Radek Tvrdík sdělil přítomným, že v roce 2024 byl příspěvek na provoz Místní 

akční skupiny Lípa pro venkov z. s., se sídlem Zbraslavice č.p. 7, 285 21 Zbraslavice, za obce, 

které jsou členy MAS Lípa pro venkov, ve výši 2.000,- Kč za obec a 6,- Kč za 1 trvale žijícího 

obyvatele obce. Na valné hromadě MAS v roce 2025 bude projednán návrh na navýšení tohoto 

příspěvku, a to na 3.000,- Kč za členskou obec a 7,- Kč za 1 obyvatele.     
 

Pan Mgr. Radek Tvrdík seznámil přítomné zástupce obcí s činností MAS Lípa pro venkov v roce 

2024 a s dotačními tituly, které budou vyhlášeny v roce 2025.  
 

 

Závěrem poděkoval pan Petr Barták všem přítomným za účast na valné hromadě Svazku 

obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví, kterou ukončil v 17.35 hodin.  
 

 

Ve Zbizubech dne: 23.12.2024 
 

 

 

..............................................               .............................................. 

        Helena Buriánková                           Petr Barták 

     zapisovatel                  předseda představenstva 
 

 

 

................................................                     .............................................. 

        Ing. Zbyšek Šaněk                      Mgr. Soňa Křenová  

            ověřovatel                   ověřovatel  


